



Ime projekta: Raziskovanje učnih priložnosti (ELO - exploring learning opportunities)

Prijavitelj: Srednja poklicna in tehniška sola Murska Sobota

Trajanje projekta: 01/06/2025 – 30/11/2026

Vrednost projekta: 67.327,00 €

Vrsta akcije: Mobilnost osebja in dijakov v poklicnem in strokovnem izobraževanju za neakreditirane institucije (KA122-VET)

Cilj projekta: Prijavili smo se na projekt Erasmus+, da bi dijakom in učiteljem omogočili pridobitev dragocenih mednarodnih izkušenj, izboljšanje strokovnih kompetenc ter razvoj jezikovnih in medkulturnih spretnosti. Sodelovanje s tujimi podjetji in šolami jim nudi vpogled v različne delovne prakse, spodbuja samostojnost in povečuje zaposljivost. Hkrati krepimo ugled šole in vzpostavljamo dolgoročna partnerstva.

Cilji projekta: S sodelovanjem v projektu individualne mobilnosti Erasmus+ želimo doseči več ciljev: izboljšati strokovne, jezikovne in medkulturne kompetence udeležencev, povečati njihovo zaposljivost ter osebni in poklicni razvoj. Prav tako spodbujamo mednarodno sodelovanje, inovativne učne prakse in širjenje evropskih vrednot. Program omogoča izmenjavo znanja in izkušenj ter prispeva k izboljšanju kakovosti izobraževanja in usposabljanja.

Rezultati projekta: Pričakovani rezultati vključujejo izboljšane strokovne, jezikovne in medkulturne kompetence udeležencev, večjo zaposljivost ter osebni in poklicni razvoj. Udeleženci pridobijo nova znanja, izkušnje in inovativne prakse, ki jih prenašajo v domače okolje. Projekt prispeva k večji internacionalizaciji institucije, razvoju kakovostnega izobraževanja ter krepitvi evropske identitete in sodelovanja.

Mobilnosti

Dijaki:

- **Skupinske mobilnosti dijakov** - 14 mobilnosti (5 v Francijo, 5 na Slovaško in 4 na Hrvaško) v trajanju 5 dni
- **Kratkotrajna mobilnost dijakov** - 4 mobilnosti v trajanju 10 dni na Portugalsko

Osebe:

- **Sledenje na delovnem mestu** - 7 mobilnosti (2 v Francijo, 2 na Slovaško, 2 na Hrvaško in 1 na Portugalsko) v trajanju 7 dni razen Portugalska 10 dni
- **Tečaji in usposabljanja** – 5 mobilnosti (1 na Islandijo, 2 v Nemčijo in 2 na Irsko) v trajanju 9 dni
- **Spremljevalci** – 4 mobilnosti (1 v Francijo, 1 na Slovaško in 1 na Hrvaško po 1 dan ter 1 na Portugalsko v trajanju 10 dni)



Project Title: ELO - exploring learning opportunities

Applicant: Srednja poklicna in tehniška sola Murska Sobota

Project Duration: 01/06/2025 – 30/11/2026

Project Budget: 67.327,00 €

Project Type: Short-term projects for mobility of learners and staff in vocational education and training KA122-VET

Project Aim: We have applied for the Erasmus+ project to enable students and teachers to gain valuable international experience, improve professional competences and develop language and intercultural skills. Cooperation with foreign companies and schools provides them with insight into different working practices, promotes independence and increases employability. At the same time, we strengthen the reputation of the school and establish long-term partnerships.

Project Objectives: By participating in the Erasmus+ individual mobility project, we aim to achieve several goals: to improve the professional, linguistic and intercultural competences of participants, to increase employability and personal and professional development. We also encourage international cooperation, innovative teaching practices and the dissemination of European values. The programme enables the exchange of knowledge and experience and contributes to improving the quality of education and training.

Project Results: The expected results include improved professional, linguistic and intercultural competences of participants, increased employability and personal and professional development. Participants acquire new knowledge, experience and innovative practices that they transfer to their home environment. The project contributes to greater internationalisation of institutions, the development of quality education and the strengthening of European identity and cooperation.

Mobilities (34)

VET Learners (18):

- **Group mobilities of VET learners** - 14 mobilities (5 to France, 5 to Slovakia and 4 to Croatia) for 5 days each
- **Short-term learning mobility of VET learners** - 4 mobilities for 10 days to Portugal

Staff (16):

- **Job-shadowing** - 7 mobilities (2 to France, 2 to Slovakia, 2 to Croatia and 1 to Portugal) for 7 days except to Portugal for 10 days
- **Courses and training** – 5 mobilities (1 to Iceland, 2 to Germany and 2 to Ireland) for 9 days
- **Accompanying persons** – 4 mobilities (1 to France, 1 to Slovakia and 1 to Croatia each for 1 day, and 1 to Portugal for 10 days)



Projekttitel: Erkundung von Lernmöglichkeiten (ELO – Exploring Learning Opportunities)

Antragsteller: Mittlere Berufs- und Fachschule Murska Sobota

Projektdauer: 01.06.2025 – 30.11.2026

Projektbudget: 67.327,00 €

Projekttyp: Kurzfristige Projekte zur Mobilität von Lernenden und Personal in der beruflichen Bildung KA122-VET

Projektziel:

Wir haben uns für das Erasmus+-Projekt beworben, um Schülerinnen, Schülern und Lehrkräften wertvolle internationale Erfahrungen zu ermöglichen, ihre fachlichen Kompetenzen zu verbessern und Sprach- sowie interkulturelle Fähigkeiten zu entwickeln. Die Zusammenarbeit mit ausländischen Unternehmen und Schulen verschafft Einblicke in unterschiedliche Arbeitspraktiken, fördert Selbständigkeit und steigert die Beschäftigungsfähigkeit. Gleichzeitig stärken wir den Ruf der Schule und bauen langfristige Partnerschaften auf.

Projektziele:

Durch die Teilnahme am individuellen Mobilitätsprojekt Erasmus+ wollen wir mehrere Ziele erreichen: die Verbesserung der fachlichen, sprachlichen und interkulturellen Kompetenzen der Teilnehmenden, die Steigerung der Beschäftigungsfähigkeit sowie die persönliche und berufliche Weiterentwicklung. Zudem fördern wir die internationale Zusammenarbeit, innovative Unterrichtspraktiken und die Verbreitung europäischer Werte. Das Programm ermöglicht den Austausch von Wissen und Erfahrungen und trägt zur Verbesserung der Qualität von Bildung und Ausbildung bei.

Projektergebnisse:

Die erwarteten Ergebnisse umfassen die Verbesserung der fachlichen, sprachlichen und interkulturellen Kompetenzen der Teilnehmenden, die Steigerung der Beschäftigungsfähigkeit sowie die persönliche und berufliche Weiterentwicklung. Die Teilnehmenden erwerben neues Wissen, Erfahrungen und innovative Praktiken, die sie in ihr Heimatumfeld übertragen. Das Projekt trägt zur stärkeren Internationalisierung der Einrichtungen, zur Entwicklung einer hochwertigen Bildung sowie zur Stärkung der europäischen Identität und Zusammenarbeit bei.

Mobilitäten (34)

Berufsschüler/innen (18):

- Gruppenmobilitäten von Berufsschüler/innen – 14 Mobilitäten (5 nach Frankreich, 5 in die Slowakei und 4 nach Kroatien) für jeweils 5 Tage
- Kurzfristige Lernmobilitäten von Berufsschüler/innen – 4 Mobilitäten für jeweils 10 Tage nach Portugal

Personal (16):

- Job-Shadowing – 7 Mobilitäten (2 nach Frankreich, 2 in die Slowakei, 2 nach Kroatien und 1 nach Portugal) für jeweils 7 Tage, außer nach Portugal für 10 Tage
- Kurse und Schulungen – 5 Mobilitäten (1 nach Island, 2 nach Deutschland und 2 nach Irland) für jeweils 9 Tage
- Begleitpersonen – 4 Mobilitäten (je 1 nach Frankreich, in die Slowakei und nach Kroatien für jeweils 1 Tag sowie 1 nach Portugal für 10 Tage)